
Rada Gminy Rokietnica 

Sesja 

Protokół  

XLVII Sesja w dniu 21 grudnia 2021 

 

Obrady rozpoczęto 21 grudnia 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:20 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków Rady. 

Obecni: 

1. Aleksandra Bartnik 

2. Maria Chojnacka 

3. Michał Cieciora 

4. Agata Czerniejewska 

5. Ryszard Ćwirlej 

6. Paweł Dankowski 

7. Izabela Dziamska 

8. Piotr Hałas 

9. Agnieszka Kram 

10. Ryszard Lubka 

11. Adam Michta 

12. Władysław Mielcarek 

13. Anna Niesiobęcka 

14. Mariusz Puk 

15. Tomasz Skupio 

1. Otwarcie obrad sesji. 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Rokietnica, 

Izabela Dziamska. 

 

2. Stwierdzenie quorum. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Arkadiusz Klapiński 

Z-ca Wójta, Arkadiusz Klapiński złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad, 

poprzez dodanie do listy rozpatrywanych projektów uchwał dwóch pozycji. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad poprzez dodanie w pkt. 5 ppkt. 12 oraz ppkt.13.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bartnik, Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, 

Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (2) 

Maria Chojnacka, Michał Cieciora 

 

3. Przyjęcie protokołu XLV sesji RG Rokietnica 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu XLV sesji RG Rokietnica.  

 

Wyniki głosowania 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Aleksandra Bartnik, Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, 

Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (2) 

Maria Chojnacka, Michał Cieciora 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie złożono żadnej Interpelacji. 

 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

1) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Mrowino dla działek nr 303, 304 i 306 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 

Mrowino dla działek nr 303, 304 i 306.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bartnik, Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, 

Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 



NIEOBECNI (2) 

Maria Chojnacka, Michał Cieciora 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XLVII/394/2021 - zał. 1 

 

 

2) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Rostworowo, rejon ul. Rokietnickiej i ul. Ogrodowej 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 

Rostworowo, rejon ul. Rokietnickiej i ul. Ogrodowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bartnik, Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, 

Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (2) 

Maria Chojnacka, Michał Cieciora 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XLVII/395/2021 - zał. 2 

 

 

3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Pawłowice, w rej. ul. 

Pawłowickiej, dla części dz. nr 14/16 i 14/18 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ryszard Lubka 

- Adam Michta  

- Anna Niesiobęcka  

- Arkadiusz Klapiński  

- Izabela Dziamska 

 

Przebieg dyskusji: 

Radny Ryszard Lubka zabrał głos i powiedział, że podczas wspólnej Komisji 

odbyła się dość burzliwa dyskusja nad tym projektem i po niej Radny wysuwa 

wniosek o udzielanie Radnym informacji o wydawanych warunkach zabudowy. 

Chodzi o to, by Radni, przystępując do rozpatrywania projektów uchwał, mieli 



wiedzę dotyczącą terenu oraz jego przyległości. Podczas posiedzenia wspólnego 

sześciu radnych wstrzymało się od głosu, bo nie mieli pełnej wiedzy o obszarze, 

dla którego procedowany był mpzp. Gdyby Radni zawczasu wiedzieli, że 

właściciel gruntu już wcześniej, dla części swojej własności, miał wydane warunki 

zabudowy, prawdopodobnie podjęliby inne decyzje. Radni nie wiedzieli, że na 

rzeczonej działce jest wydanych 8 decyzji o warunkach zabudowy. Obszar,  

o którym mowa, powinien zostać wyłączony z zabudowy i powinien pozostać 

pastwiskiem i terenem chronionym. Radny dodał, że zdaje sobie sprawę, że takie 

informacje, o które zwraca się do Wójta, nie wchodzą w kompetencje Rady, 

jednak bez takiej wiedzy, nietrudno popełnić błąd przy podejmowaniu uchwał. 

Radny Adam Michta zabrał głos i poparł stanowisko Radnego Lubki i dodał, że 

na wspólnej Komisji  podejmował decyzję o wstrzymaniu się bez pełnej wiedzy  

o już wydanych warunkach zabudowy. Stąd Radny Michta zapytał czy 

dostarczanie takich informacji Radnym jest zgodne z prawem. 

Radna Anna Niesiobęcka zabrała głos i powiedziała, że także przychyla się do 

wniosku przedmówców. Radna dalej powiedziała, że jeśli, na przykład, zostają 

wydane warunki zabudowy dla 50-ciu bliźniaków w Sobocie czy Bytkowie, czyli 

w okręgu Radnej, to ona chciałaby o tym wiedzieć. A. Niesiobęcka także poprosiła 

o wyjaśnienia czy informacje o wydanych warunkach zabudowy mogą być 

ujawniane Radnym. 

Odpowiedzi Radnym udzielił Z-ca Wójta, Arkadiusz Klapiński i powiedział, że 

proces uchwalania mpzp jest złożony i długotrwały. Bywa, że już po formalnym 

przystąpieniu do mpzp, mieszkańcy bądź świadomie bądź z niewiedzy jeszcze 

składają wnioski o wydanie warunków zabudowy licząc, że procedury 

planistyczne wydłużą się. Jednak jeśli projekt ma kilka wyłożeń i rzeczywiście 

zakończenie procedowania zajmuje dużo czasu, to bywa, że warunki trzeba 

wydać. Wójt dodał, że wyczuli projektantów, by na rysunkach dodawali 

informacje o wydanych bądź przygotowywanych do wydania warunkach 

zabudowy. A. Klapiński przyznał, że idea informowania radnych o ewentualnych 

warunkach zabudowy jest, jak najbardziej słuszna. 

Radna A.Niesiobęcka zabrała raz jeszcze głos i poprosiła o uściślenie informacji, 

czy właściciel terenu, który dziś jest przedmiotem procedowania, już dostał 

decyzję o warunkach zabudowy czy dopiero o nią wystąpił. Radna otrzymała 

odpowiedź, że warunki zostały wydane (głos z sali). 

Przewodnicząca Izabela Dziamska zabrała głos i poprosiła o sprecyzowanie czy 

Radni mają prawo do dostępu do informacji o wydawanych decyzjach  

o warunkach zabudowy. 

Z-ca Wójta potwierdził, że informacje takie są jawne, z zastrzeżeniem ochrony 

danych osobowych. Wójt dodał, że przychyla się do stwierdzenia, że 

informowanie o wydawanych warunkach zabudowy jest zasadne. 



Podsumowując Przewodnicząca zapytała czy przystępując do rozpatrzenia 

uchwał w sprawie zagospodarowania przestrzennego Rada może zwrócić się  

o załącznik w postaci informacji o wydanych bądź przygotowywanych do 

wydania warunkach zabudowy dla określonego terenu.  

Z-ca Wójta odpowiedział, że jeśli to będzie możliwe, to oczywiście będą 

dodawane na mapkach takie informacje. Wójt jednak zastrzegł się, że niektóre 

plany są bardzo złożone i mapy do nich bardzo rozbudowane graficznie. Urząd 

nie dysponuje specjalistycznymi programami, które pozwalałyby umieszczać 

dodatkowe informacje na mapach. Natomiast na etapie przygotowywania się do 

rozpatrywania kolejnych uchwał mpzp, urząd będzie prosił projektantów  

o uwzględnianie informacji dotyczących warunków zabudowy. Jednakże  

A. Klapiński zwrócił uwagę, że czasem plany zagospodarowania stoją  

w sprzeczności z bardzo dawno wydanymi warunkami zabudowy  

i przeprowadzanie analiz, o jakie Radni zwracają się, może być bardzo trudne  

i długotrwałe.  

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Pawłowice, w rej. ul. Pawłowickiej, dla części 

dz. nr 14/16 i 14/18.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela 

Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Anna 

Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Agata Czerniejewska, Władysław Mielcarek 

NIEOBECNI (1) 

Maria Chojnacka 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XLVII/396/2021 - zał. 3 

 

 

4) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2022 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2022.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, 

Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 

Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 

Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Maria Chojnacka 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XLVII/397/2021 - zał. 4 

 

 

5) w sprawie zmiany obszaru i granic aglomeracji Rokietnica 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany obszaru i granic aglomeracji Rokietnica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, 

Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 

Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 

Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Maria Chojnacka 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XLVII/398/2021 - zał. 5 

 

 

6) w sprawie: zmiany uchwały nr XXXII/294/2021 Rady Gminy Rokietnica z dnia 

25 stycznia 2021 r. w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju 

Gminy Rokietnica na lata 2021 - 2030 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr XXXII/294/2021 Rady Gminy Rokietnica z dnia 25 stycznia 

2021 r. w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy 

Rokietnica na lata 2021 - 2030.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, 

Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 

Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 

Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Maria Chojnacka 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XLVII/399/2021 - zał. 6 

 

 

7) w sprawie: przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, 

Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 

Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 

Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Maria Chojnacka 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XLVII/400/2021 - zał. 7 

 

 

 

8) w sprawie: ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2021.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, 

Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 

Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 

Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Maria Chojnacka 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XLVII/401/2021 - zał. 8 

 

9) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2021 rok 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Arkadiusz Klapiński 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, 

Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 

Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 

Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Maria Chojnacka 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XLVII/402/2021 - zał. 9 

 

 

 

10) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica na 

lata 2021 – 2036 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica na lata 2021 – 2036.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, 

Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 

Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 

Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Maria Chojnacka 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XLVII/403/2021 - zał. 10 

 

 

11) w sprawie: ramowego planu pracy Rady Gminy Rokietnica na 2022 rok 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Niesiobęcka 

- Paweł Dankowski 

- Arkadiusz Klapiński  

Przebieg dyskusji: 

Radna Anna Niesiobęcka zabrała głos i powiedziała, że zgodnie ze swoją 

deklaracją, złożoną podczas wspólnej Komisji, zgłasza wniosek formalny  

o dokonanie zmian w zapisach projektu uchwały ws. planu pracy RG na 2022,  

w postaci zamiany godz. rozpoczynania się sesji Rady z 14:00 na 15:00.  

Z-ca Wójta Arkadiusz Klapiński powiedział, że oczywiście ustalenie planu pracy 

Rady Gminy jest jej kompetencją, jednak Wójt chciałby przy tej okazji zwrócić 

uwagę państwa Radnych, że w sąsiednich gminach posiedzenia rad odbywają 

się nierzadko od rana, co ma swoje uzasadnienie w stosunku do obowiązków 

zawodowych. A. Klapiński zwrócił uwagę, że sensowniejsze jest rozpoczynanie 

zarówno wspólnych posiedzeń co sesji o tej samej godzinie. Wójt dodał, że 

organizacyjnie dla urzędu wygodniejsze są wcześniejsze godziny i pracownicy 

mogą kończyć pracę w godzinach przewidzianych przepisami. 

Przewodnicząca RG Izabela Dziamska przypomniała, że zgodnie ze statutem 

Gminy Rokietnica możemy wysłuchać jednego głosu za oraz jednego przeciw  

i stąd Przewodnicząca poprosiła o uzasadnienie głosu „za” przez autorkę wniosku 

formalnego. 

Głos zabrała Radna A. Niesiobęcka i powiedziała, że, jak wcześniej wyjaśniała, 

jest za tym, by Komisje wspólne rozpoczynały się, zgodnie z projektem planu 

pracy, we środy, o godz. 14:00, gdyż, urząd pracuje do 15:30, zaś początek sesji 



powinien być przesunięty na godz. 15:00, bo w ten dzień urząd pracuje do godz. 

18:00. Radna dodała, że z reguły, sesje trwają krócej niż Komisje. A. Niesiobęcka 

dodała, że np. w Tarnowie Podgórnym sesje zaczynają się o godz. 16:00, a więc 

propozycja radnej jest swoistym „spotkaniem się po środku”. 

Przeciwne stanowisko zajęła Przewodnicząca RG Rokietnica, Izabela Dziamska  

i wyliczyła argumenty. Między nimi znalazły się: jednolitość godzin 

rozpoczynania posiedzeń, dostępność pracowników merytorycznych  

w godzinach pracy urzędu, diety radnych służą rekompensacie utraconych 

zarobków, z tytułu uczestnictwa w pracach Rady Gminy. Przewodnicząca 

powiedziała także, że skoro posiedzenia miałby się rozpoczynać po zakończeniu 

obowiązków zawodowych radnych, to może należałoby je dostosować do godzin 

pracy p. Agaty i sesje zaczynać o godz. 22:00. Kończąc I. Dziamska powiedziała, 

że rozpoczynanie posiedzeń o godz. 14:00 ułatwi funkcjonowanie większej liczbie 

osób.  

Głosowano w sprawie: 

wniosku formalnego w sprawie dokonania zmiany w projekcie uchwały, 

polegającej na zmianie godziny rozpoczęcia sesji RG z godz. 14:00 na godz. 

15:00.  

 

Wyniki głosowania 

Za: 2, Przeciw: 9, Wstrzymuję się: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

Za (2) 

Ryszard Ćwirlej, Anna Niesiobęcka 

Przeciw (9) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr 

Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek 

Wstrzymuję się (3) 

Agata Czerniejewska, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Maria Chojnacka 

 

Głosowano w sprawie: 

ramowego planu pracy Rady Gminy Rokietnica na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr 

Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, 

Tomasz Skupio 

PRZECIW (1) 



Anna Niesiobęcka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, Mariusz Puk 

NIEOBECNI (1) 

Maria Chojnacka 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XLVII/404/2021 - zał. 11 

 

 

12) w sprawie: zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

powierzenia Gminie Oborniki zadania własnego w zakresie zapewnienia opieki 

nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 

2022. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Arkadiusz Klapiński 

Przebieg dyskusji: 

Z-ca Wójta Arkadiusz Klapiński zabrał głos i powiedział, że w tym projekcie 

nastąpiła niewielka poprawka: w załączniku dodano jedno zdanie, dotyczące 

wysokości opłaty. 

 

Głosowano w sprawie: 

zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia Gminie 

Oborniki zadania własnego w zakresie zapewnienia opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, 

Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 

Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, 

Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Maria Chojnacka 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XLVII/405/2021 

 

 

13) w sprawie: nabycia nieruchomości położonej w miejscowości Kiekrz 

 



W dyskusji wzięli udział: 

- Arkadiusz Klapiński 

- Piotr Hałas 

- Adam Michta  

- Michał Cieciora 

- Anna Niesiobęcka 

- Paweł Dankowski 

- Władysław Mielcarek  

Przebieg dyskusji: 

Z-ca Wójta, Arkadiusz Klapiński zabrał głos i powiedział, że po raz pierwszy,  

w sprawie terenu pod zieleń miejską były prowadzone negocjacje z właścicielem. 

A. Klapiński powiedział, że wynik tych negocjacji to sukces, gdyż mieszkańcy 

bardzo często nawołują do tworzenia publicznych terenów zielonych, pod 

warunkiem wszak, że tereny rekreacyjne nie powstają na ich własności. Tym 

razem plan zagospodarowania na tym obszarze nie został oprotestowany i jest 

szansa na powstanie ciekawego miejsca. Działka 83/1, którą Gmina zamierza 

kupić, ma powierzchnię 8129 m2 i w zgodzie z mpzp powstanie tam teren zielony, 

z ochroną konserwatorską. 

Radny Piotr Hałas zapytał jaka jest cena działki i uzyskał (głos z sali) odpowiedź, 

że cena podana jest w załączniku do projektu. Radny zapytał także jakie są plany 

wobec ul. Zielonej, tj. czy zostanie ona przedłużona do Traktu Napoleońskiego 

jako ścieżka pieszo-rowerowa czy jako dostępna dla samochodów. Z-ca Wójta 

powiedział, że teren, o którym mówi p. Radny, jest w mpzp przeznaczony pod 

teren zieleni urządzonej, zieleni publicznej oraz teren ochrony konserwatorskiej. 

Stąd nie może tam powstać droga dla transportu kołowego. Istnieje możliwość 

zastosowania trybu nadzwyczajnego specustawy i przejść przez ten teren z drogą, 

jednak nie ma takich planów, a wręcz przeciwnie chcemy, by był to teren tylko 

rekreacyjny.  

Radny Adam Michta zabrał głos i zwrócił się do Radnego Piotra Hałas, że nie 

powinien być tworzony kolejny wyjazd na Trakt Napoleoński i dobrze, że będzie 

to teren zielony. 

Radny Michał Cieciora zabierając głos powiedział, że z tego co pamięta z mpzp 

dla tego obszaru, planowany teren zielony miał mieć ok. 50 m szerokości i być 

dłuższy, natomiast działka, o której dziś mowa ma ok. 32 m szerokości. Stąd 

Radny pyta czy tylko ten jeden właściciel zgodził się sprzedać swój grunt i będą 

rozmowy z następnymi czy też teren, który mamy kupić, to już powierzchnia 

docelowa pod teren rekreacyjny. Z-ca Wójta powiedział, że planowany obszar 

zielony jest nieco większy niż powierzchnia tej działki. Resztę obejmuje sąsiedni 

plan zagospodarowania. 

Radna Anna Niesiobęcka zapytała o koszty zakupu przedmiotowej działki, gdyż 

660 tyś. zł za teren zielony, w ocenie Radnej, to wysoka cena. Radna poprosiła  

o podanie średnich cen gruntów pod teren zielony w Rokietnicy. Radna zapytała 



także czy właściciel działki, która ma być wykupiona, wcześniej, po uchwaleniu 

tam mpzp z zakazem zabudowy, występował o odszkodowanie i to jest 

powodem, że kupujemy tę działkę. Z-ca Wójta powiedział, że zgodnie  

z przepisami, po uchwaleniu mpzp, właściciele działek mogą występować  

o odszkodowanie. Po wycenie rzeczoznawcy (operat szacunkowy) po raz 

pierwszy Gmina przystąpiła do negocjacji z właścicielem gruntu. Rzeczoznawca 

wycenił 1 m2 ziemi na niecałe 85 zł. Podczas negocjacji cena spadła do niecałych 

82 zł za metr. Radna A. Niesiobęcka ponownie zabrała głos, by dopytać czy 

Gmina po prostu nie miała wyjścia i ten grunt musiała kupić, bo właściciel 

wnioskował o odszkodowanie. A. Klapiński udzielił twierdzącej odpowiedzi. 

Radny Adam Michta powiedział, że podczas spotkania, mieszkańcy  

oś. Parkowego wyrażali nadzieję, że powstanie szeroki pas zieleni, który będzie 

stanowił bufor od części przemysłowej. Stąd Radny pyta czy można 

mieszkańcom przekazać informację, że ten pas zieleni będzie dłuższy, by 

skutecznie ochraniać część mieszkalną od przemysłowej.  

Radny Paweł Dankowski zabrał głos i zwrócił się do Radnej A. Niesiobęckiej  

z uwagą, że przy dzisiejszych cenach gruntów, wynegocjowana cena nie jest 

wygórowana. Radny Dankowski zwrócił się także z pytaniem do Radnego 

Władysława Mielcarka czy na rzeczonym terenie mógłby powstać plac zabaw,  

o który zabiega Radny Mielcarek czy może odległość od oś. Parkowego jest już 

zbyt duża. W tej samej sprawie głos zabrała Przewodnicząca, Izabela Dziamska  

i powiedziała, że w jej ocenie działka, o której mowa jest lepszym miejscem na 

plac zabaw, niż ta, którą wskazuje Radny Mielcarek. Szczególnie, że działka,  

o której mówi Radny Mielcarek, nie jest własnością Gminy. Radny Władysław 

Mielcarek zabierając głos, podziękował, że Rada zajmuje się dziś oś. Parkowym. 

Kontynuując Radny powiedział, że teren, o którym mowa, jest na krańcu osiedla. 

Radny dodał, że na początku poprzedniej kadencji składał wniosek o budowę 

placu zabaw oraz przychodni lekarskiej na działce, położonej miedzy  

ul. Kasztanową i Lipową. W. Mielcarek dalej powiedział, że rozrastająca się 

Rokietnica ma dwie, małe przychodnie lekarskie i jest duża potrzeba stworzenia 

przychodni. Kontynuując Radny powiedział, że teren, o którym dziś mowa, może 

niechby pozostał terenem rekreacyjnym, zaś działka pośrodku oś. Parkowego, 

dziś pozarastana i zaniedbana, jest lepszym miejscem na plac zabaw  

i przychodnię lekarską. 

Głos zabrał Z-ca Wójta, Arkadiusz Klapiński i wracając do tematu działki, która 

jest podczas tej sesji podmiotowa powiedział, że planowany obszar zielony nie 

jest szczególnie szeroki, więc nie bardzo nadaje się pod duży plac zabaw, ale nie 

znaczy to, że w ramach małej architektury, nie można by zrobić siłowni czy ścieżki 

edukacyjnej. 

Głosowano w sprawie: 

nabycia nieruchomości położonej w miejscowości Kiekrz.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bartnik, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, 

Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard 

Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

PRZECIW (1) 

Anna Niesiobęcka 

NIEOBECNI (1) 

Maria Chojnacka 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XLVII/406/2021 - zał. 12 

 

 

6. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Arkadiusz Klapiński 

Z-ca Wójta, Arkadiusz Klapiński, z powodu nieobecności Wójta Bartosza 

Derecha, przekazał do protokołu pisemną Informację o pracach Wójta w okresie 

międzysesyjnym. - zał. 13 

 

 

7. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

 

8. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Piotr Hałas 

- Arkadiusz Klapiński  

- Adam Michta 

- Anna Niesiobęcka  

- Paweł Dankowski  

- Władysław Mielcarek 

- Aleksandra Bartnik 

- Agnieszka Kram 

 

 

 



Przebieg dyskusji: 

Radny Piotr Hałas zabrał głos jako pierwszy i zapytał Wójta czy na ul. Sobockiej 

w Rostworowie zostaną jeszcze zamontowane spowalniacze. W odpowiedzi Z-ca 

Wójta powiedział. że wykonawca deklaruje, że do końca roku wszystkie 

spowalniacze zostaną zamontowane.  

Radny Adam Michta powiedział, że dobiega końca budowa ul. Wierzbowej. To, 

co zwróciło uwagę Radnego, to parkowanie samochodów na ścieżce rowerowej. 

Stąd Radny pyta czy nie dałoby się tam zmienić organizacji ruchu, może postawić 

zakaz parkowania lub poszukać innego rozwiązania, bo samochody ścieżkę 

blokują i niszczą zieleń. Kontynuując, Radny A. Michta wyraził podziękowanie za 

postawienie wiat i paneli świetlnych w ciągu ul. Obornickiej. W temacie 

parkowania samochodów na ścieżce rowerowej, przy ul. Wierzbowej, zabrała 

glos także Radna A. Niesiobęcka i przypomniała, że na nasadzenia w tym miejscu, 

Gmina wydała 100 tys. zł, a boli najbardziej to, że niszczenia roślin dokonują sami 

mieszkańcy. A.Niesiobęcka dodała, że bez względu na to, jaka jest tam 

organizacja ruchu, stawianie samochodów tak, jak robią to mieszkańcy  

ul. Wierzbowej jest niedopuszczalne i powinna tym zająć się policja. Jako, że na 

dzisiejszej sesji nie ma Kierownika posterunku policji, to Radna zwróciła się do  

Z-cy Wójta z prośba o interwencję i zawiadomienie policji o tym procederze.  

Przewodnicząca Izabela Dziamska zabrała głos, by wyjaśnić, że zarówno 

Kierownik posterunku policji co sołtysi pierwotnie otrzymali zaproszenia na 

dzisiejszą sesję, ale z racji ciągle rosnącej ilości zakażeń koronawirusem, ilość 

uczestników posiedzenia została ograniczona. Głos zabrał Z-ca Wójta, Arkadiusz 

Klapiński i powiedział, że na ul. Wierzbowej jeszcze trwają ostatnie drobne prace 

i dopiero rozpoczęto stawiać znaki organizacji ruchu, więc trudno mówić teraz  

o zmianie tej organizacji. Wójt dodał, że niestety nie ma paragrafów na zdrowy 

rozsądek i liczy na to, że mieszkańcy dostosują się do nowych rozwiązań i będą 

szanować wspólne mienie.  

Radny Piotr Hałas ponownie zabrał głos i powiedział, że w ogrodzeniu placu 

zabaw, który mieści się pomiędzy szkołą a przedszkolem, w rejonie ul. Trakt 

Napoleoński, są dwie ogromne dziury. Radny zwrócił się do Z- cy Wójta o pilną 

interwencje i naprawę płotu. W tej sprawie głos zabrał także Radny Adam Michta 

i powiedział, że uszkodzenia płotu zgłaszał już w urzędzie, około miesiąca temu.  

W odpowiedzi Wójt A. Klapiński powiedział, że w najkrótszym możliwym czasie 

siatka ogrodzeniowa zostanie naprawiona. Dodał także, że planowana jest 

modernizacja ogrodzenia placu zabaw i boiska. Radny Paweł Dankowski zabrał 

głos i zobowiązał się, że jutro temat zostanie zgłoszony p. dyrektor szkoły i sprawa 

zostanie załatwiona od ręki.  

Radny Władysław Mielcarek zabrał głos i powiedział, że przy Trakcie 

Napoleońskim, a konkretnie przy ul. Akacjowej, są dwa przejścia dla pieszych, na 

którym często dochodziło do wypadków. Radny Mielcarek podziękował za 

dodatkowe doświetlenie przejść dla pieszych na Trakcie Napoleońskim.  



Radna Aleksandra Bartnik zwróciła się do Z-cy Wójta w kwestii już wcześniej 

poruszanej. Chodzi o umiejscowienie wejścia na plac zabaw. Radna zapytała czy 

można by furtkę umieścić po lewej stronie tak, by wyjście nie było naprzeciwko 

ścieżki rowerowej. Małe dzieci często wybiegają wprost pod koła rowerów czy 

hulajnóg. Z- ca Wójta powiedział, że będzie to się wiązało z dodatkowymi 

kosztami, a poza tym w najbliższym czasie planowana jest przebudowa boisk, 

więc pewnie wówczas będzie można dokonać tej zmiany. Niemniej, gdy  

w tamtym miejscu pojawi się wykonawca robót, będzie można na miejscu znaleźć 

rozwiązanie problemu. 

Radny Piotr Hałas znów zabrał głos i tym razem podniósł temat braku przejścia 

dla pieszych na Trakcie Napoleońskim, na wysokości drogi do marketu DINO. 

Radny dodał, że mieszka tam bardzo dużo ludzi, wiec przejście dla pieszych 

wydaje się być tam niezbędne. Z-ca Wójta, Arkadiusz Klapiński powiedział, że 

przejście dla pieszych w tamtym miejscu jest planowane, wraz z realizacją 

budowy ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż Traktu Napoleońskiego.  

Radna Agnieszka Kram zapytała o termin rozpoczęcia budowy drogi z Rokietnicy 

do Napachania. Radna dodała, że początek był planowany na sierpień. Wójt  

A. Klapiński powiedział, że na niedawnej radzie budowy otrzymał informację, że 

jeszcze przed świętami mają rozpocząć się wycinki. Jeśli chodzi o formalności, 

wszystko zostało dopięte na ostatni guzik i wykonawca może wchodzić.  

A. Klapiński dodał, że uważa, że wszystko rozpocznie się zaraz po świętach. 

Na zakończenie Przewodnicząca Rady Gminy Rokietnica, Izabela Dziamska 

złożyła wszystkim obecnym życzenia świąteczne i noworoczne. 

 

 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Rokietnica 

 

 

 

  
Przygotował(a): Bernadeta Kiełb 


